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Abstract (en)
In a ribbed concrete reinforcement which has a carbon content of 0.05 to 0.24% by weight and a manganese content of 0.2 to 1.2% by weight and
which has cold-rolled diagonal ribs arranged in the form of at least two rows of ribs extending in the direction of the longitudinal axis of the rods
without a longitudinal rib being formed, the uniform elongation, the yield point ratio and the composite are formed by the rib geometry in such a way
that it can be used either in linear dimensioning or in nonlinear dimensioning methods.

Abstract (de)
Bei einem Betonrippenstahl mit einem Kohlenstoffgehalt von 0,05 bis 0,24 Gewichts-% und einem Mangangehalt von 0,2 bis 1,2 Gewichts-%,
der kaltgewalzte Schrägrippen aufweist, die ohne die Ausbildung einer Längsrippe in Form von wenigstens zwei in Richtung der Stablängsachse
verlaufenden Rippenreihen angeordnet sind, werden durch die Rippengeometrie die Gleichmaßdehnung, das Streckgrenzenverhältnis und der
Verbund so gestaltet, daß er sowohl bei linearen Bemessungen als auch bei nicht linearen Bemessungsverfahren eingesetzt werden kann.
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